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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza 

Szécsényi Tamás termében tartott, 2012. január 24-i üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 6 települési képviselő: 
 Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta alpolgármester, Borda Tamás, Juhász 

Miklós, Makovinyi Sándor, Dr. Pintér Sándor, Smelkó István 
 Sümegi Tamás alpolgármester  
 Bárányné Márton Melinda jegyző 
 Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály osztályvezetője  
 Rajkó Győzőné Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály osztályvezetője 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak, vendégek: 
 Csatlós Noémi igazgatóhelyettes, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és 

Könyvtár 
 Haralambeasz Zsuzsanna ügyvezető igazgató, Szécsényi Városfejlesztő Kft. 
 Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési 

Nonprofit Kft. és Szécsényi AGRO-HELP Kft. 
 Máté Imre könyvvizsgáló, (SZVÜ Kft. és Szécsényi AGRO-HELP Kft.) 
 Őze János városi főépítész 
  
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket és a kamerákon keresztül Szécsény város 
lakosságát. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja 
(1400 órakor). Bejelenti, hogy Antal Ferenc és Varga Béla képviselő urak igazoltan 
vannak távol. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják 
meg, és kérdezi, van-e valakinek az egyebek napirendre javaslata. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Egyebekben, zárt ülés keretében szeretne előterjeszteni egy támogatási kérelmet. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az egyebekben szeretne bejelentést tenni. 

Stayer László polgármester 

A kiegészítéssel együtt bocsátja szavazásra a napirend elfogadását. 
 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
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Napirend: 
 
1.  Beszámoló a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 2011. évi 

munkájáról  
2.  Előterjesztés költségvetési előirányzat átcsoportosítására 
3.  Előterjesztés a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló rendelet 

módosítására 
4.  Előterjesztés a Szécsényi Városfejlesztő Kft. ügyvezetője munkaszerződésére 
5.  A Szécsényi Városfejlesztő Kft.  2012. évi üzleti tervének jóváhagyása 
6.  A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervének jóváhagyása 
7.  Előterjesztés a Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft. alapító okiratának 

módosítására 
8.  A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervének 

jóváhagyása 
9.  Előterjesztés a 2012. évi közfoglalkoztatásról 
10. Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 

fejlesztési célú alapátadásról szóló megállapodásra 
11. Előterjesztés a „Kisvárosi Krónika” önkormányzati kiadvány megjelentésére 

vonatkozó vállalkozási szerződés módosítására 
12. Előterjesztés a Szécsény - Hugyag Körjegyzőség működésével kapcsolatban 
13. Vagyonügyek 

13.1 Földhasználati kérelmek elbírálása 
13.2. Rákóczi Városa Alapítvány helyiségbérleti kérelme 
13.3. Hársfa út 4. szám alatti önkormányzati lakás bérleti ügye 
13.4. F.B.Hús-Hentesáru  Kft helyiségbérleti szerződésének ügye 
13.5.Temala Bt. kerthelyiség bérleti ügye 
13.6. Danyik Donát és társa szennyvízhálózatra való rácsatlakozási ügye 
13.7. Rákóczi úton lévő volt újságos pavilon ügye 

14.  Egyebek: 
14.1. Előterjesztés a civil szervezetek részére megszavazott és fel nem használt 

támogatások visszavonására 
14.2. Javaslat a Szécsény-Pösténypuszta - Pető között megépült híd elnevezésére 
14.3. A szécsényi roma nemzetiségi önkormányzat támogatási kérelme 
14.4.  Képviselői bejelentések 

15.  Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 
 
Polgármester napirend előtti tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 
legutóbbi ülésen meghozott határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt képviselő-testület!  
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2011. december 20-án tartottuk, a fontosabb 
tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
-  December 20-án este Szécsény város karácsonyi koncertjén vettem részt, több 

képviselőtársam társaságában. 
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- December 21-én Vízmű felügyelő bizottsági ülésen voltam jelen.  Majd az általános 
iskola karácsonyi ünnepségén vettem részt aljegyző asszony és alpolgármester 
asszony társaságában. 

- December 23-án lakossági fogadónapot tartottam. Majd dr. Nagy Andor 
országgyűlési képviselő úrral együtt tettünk látogatást Tállai András úrnál, a 
Belügyminisztérium önkormányzati államtitkáránál.  

- December 28-án a Kertbarát Kör évzáró rendezvényén vettem részt. 
- December 29-én a Nógrád Megyei Területfejlesztési Tanács ülésén voltam 

Salgótarjánban. Illetve ezen a napon került átadásra a Szécsényi Polgárőr Egyesület 
sikeresen pályázata által kiépült kamerarendszer. Az átadás-átvételi rendezvényen 
alpolgármester asszony és alpolgármester úr vett részt. 

- December 30-án Andi Színjátszósai a Gara-Team előadásában a Szilveszteri Musical 
Gálán voltam jelen.  

- Január 2-án a kistérségi polgármesterek évnyitó találkozóján vettem részt 
Szécsényfelfalun. 

- Január 9-én, a Leghátrányosabb Helyzetű térségek részére kiírt TÁMOP pályázatról 
tanácskoztunk a kistérségi polgármesterekkel, illetve a többcélú társulát 
munkaszervezetének munkatársaival.  Ugyanezen a napon Bátonyterenyén 
alpolgármester asszony és jegyző asszony társaságában egy lehetséges befektetővel 
tárgyaltunk. 

- Január 10-én Budapesten, a Közép-Duna-völgyi Környezetvédelmi, Természet-
védelmi és Vízügyi Felügyelőségnél tárgyaltunk Horváth Róbert műszaki és 
vagyonkezelő osztályvezető úr társaságában, a hulladék-rekultivációs pályázattal 
kapcsolatban.  

- Január 11-én a kistérségi munkaszervezet vezetőjével, Vitányiné dr. Velenczei 
Éduával látogattunk el dr. Szabó Sándor megyei kormánymegbízott úrhoz, és 
egyeztettünk a járás kialakításával kapcsolatban.  

- Január 12-én hulladékgazdálkodási elképzeléseinkkel kapcsolatban vettünk részt egy 
tárgyaláson itt Szécsényben, ahol a Szuperszemetes cég képviselői, Hans Péter 
Walter úr és Búczkó Júlia voltak jelen, valamint alpolgármester asszony, dr. Nagy 
Andor országgyűlési képviselő úr, Varga Béla önkormányzati képviselő úr és Percze 
Nándor eMultiCoop Szociális Szövetkezet üzletágvezetője vettek még részt ezen a 
tárgyaláson. 

 Ugyanezen a napon a városmag-rehabilitációs beruházások során helyreállított 
történelmi óváros műemlékvédelmi besorolásával kapcsolatban egyeztettünk Őze 
János főépítész úr társaságában Klenóczky Sándor úrral, illetve a Szécsényi 
Városfejlesztő Kft. vezetőivel.  

- Január 16-án, a Darányi Ignác Terv nyitórendezvényén vettem részt Budapesten, 
illetve ott sikerült a kapcsolatot felvenni a Vidékfejlesztési Minisztérium 
osztályvezetőjével, akinél később látogatást is tettünk. Erről majd később 
részletesebb tájékoztatást adok.  

- Január 18-án ezzel a bizonyos látogatással kapcsolatban egyeztettem Borik Albert és 
Vizi Zoltán urakkal a mezőgazdasági fejlesztési elképzeléseikről. 

- Január 19-én, délután a megyei Madách-ünnepség rendezvényén vettem részt, 
Velenczei Norbert úr társaságában. Itt szeretném megemlíteni, hogy a műsornak 
nagyon sok szécsényi, vagy szécsényi kötődésű szereplője volt, és büszkék voltunk, 
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hogy ott lehettünk, és gratulálok a fellépőknek.  
- Január 20-án, dr. Nagy Andor országgyűlési képviselő úrral, Borik Albert és Vizi 

Zoltán urakkal, valamint a NORDA Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési 
Ügynökség képviselőivel tárgyaltunk, szintén azzal a bizonyos mezőgazdasági 
fejlesztési elképzeléseinkkel kapcsolatban. 

 Ugyanezen a napon délután rendkívüli testületi ülést tartottunk. 
- Január 21-én, szombaton a Magyar Kultúra Napja alkalmából rendezett XXII. 

Nemzetközi Versmondó és Népdaléneklő Versenyen vettem részt a Krúdy Gyula 
Városi Művelődési Központban, alpolgármester asszony társaságában.  

- Január 23-án a Vidékfejlesztési Minisztériumban voltunk a mezőgazdasági 
fejlesztési elképzeléseinkkel kapcsolatban, Borik Albert és Vizi Zoltán urakkal 
együtt. Amikor már konkrétabb dolgokat tudok mondani ezzel kapcsolatban, akkor 
mindenképpen szeretnék a képviselő-testületnek és a lakosságnak beszámolni. 
Nagyon nagy reményekkel vagyunk ezekkel a tárgyalásokkal kapcsolatban.  

- A mai napon pedig alpolgármester asszonnyal Pösténypusztán jártunk, ahol Nagy 
Lászlónét, Juliska nénit köszöntöttük 90. születésnapja alkalmából. Most a 
kamerákon keresztül még egyszer sok boldogságot, jó egészséget kívánunk továbbra 
is neki!    

Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2011. december 20-i 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását! 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
Napirend:  
 
1.  Beszámoló a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 2011. évi 

munkájáról   
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Smelkó István igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Az intézmény vezetői beszámolójukat írásban elkészítették. Kérdezi, hogy kíván-e 
igazgató úr, illetve igazgatóhelyettes asszony szóbeli kiegészítést tenni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszönti a jelenlévőket. Az írásos beszámolóhoz annyit szeretne hozzáfűzni, hogy a 
tavalyi év gyakorlatilag csak félév, hiszen a felújítás miatt az intézmény zárva volt, és 
csak április 30-án tudták az első rendezvényt az épületben tartani. Így a statisztika csak 
ettől az időszaktól mutatja az adatokat. Amíg az épület zárva volt, más helyszínen 
tudták megvalósítani nagyjából azokat a programokat, amit elterveztek. Itt szeretné 
megköszönni a múzeumnak, az általános iskolának és a gimnáziumnak a segítségét, 
mert ezekben az intézményekben tudták megvalósítani rendezvényeiket, és ezzel 
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nagyban segítették munkájukat. Amíg a művelődési központ felújítása zajlott, az 
alapfokú művészeti iskola is az általános iskola épületében kapott helyet, az új évet 
viszont már a régi helyen tudták kezdeni. Megoldódott a művelődési központ fűtési 
problémája is, lassan-lassan visszatértek a régi kerékvágásba. Ennyit szeretett volna 
szóban elmondani, ha valakinek kérdése, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy a könyvtárvezető asszony kíván-e szólni? 

Csatlós Noémi igazgató-helyettes, könyvtárvezető 

Köszönetnyilvánítást szeretne tenni. Az elmúlt év december 31-én sikeresen lezárták a 
TÁMOP-3.2.4 pályázatukat. Szeretné megköszönni a város vezetésének, a képviselő-
testületnek, hogy ebben a pályázatban sikeresen együttműködhettek. Külön szeretne 
köszönetet mondani Rajkó Győzőné pénzügyi osztályvezető asszonynak, aki a 
pénzügyekben naprakész volt mindig, és sokban segítette a munkáját. Köszöni szépen 
valamennyiüknek! 

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen! Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 

Borda Tamás képviselő 

Először is gratulál, mert a nehéz időszak ellenére ilyen színvonalas és sokszínű, nagy 
tömegeket megmozgató programokat tudott az intézmény az elmúlt évben 
megrendezni. A beszámolóból kiderül, hogy a felújított művelődési központ 
maximálisan ki van használva, nagyon sok csoport dolgozik. Kívánja, hogy ebben az 
évben is legalább ilyen színvonalas, és ennyi programot össze tudjanak hozni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni szépen!  

Stayer László polgármester 

Az oktatási bizottság is megtárgyalta a beszámolót, kéri elnök urat, hogy ismertesse a 
bizottság véleményét. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. A maga részéről annyit szeretne hozzáfűzni, hogy 
egyrészt köszöni mindenki pozitív hozzáállását ahhoz a nehéz időszakhoz, amíg nem 
állt rendelkezésre az épület. Örül annak is, hogy végre a fűtés is elkészült. Szívből 
gratulál mindenkinek az elmúlt évben megrendezett színvonalas programokhoz. Sok 
sikert kíván a elkövetkező időszakra is. 
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Mivel több hozzászóló nem jelentkezett az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra az 
intézmény 2011. évi beszámolójának és 2012. évi munkatervének elfogadását. Kéri, 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
2/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Krúdy Gyula 
Városi Művelődési Központ és Könyvtár (Szécsény) 2011. évi 
munkájáról készült beszámolót és a 2012. évi munkatervét az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
 
 
2.  Előterjesztés költségvetési előirányzat átcsoportosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést a pénzügyi osztály munkatársai készítették el, kéri osztályvezető 
asszonyt, adjon rövid tájékoztatást a 2011. évi költségvetés előirányzat átcsoportosítás 
indokoltságáról. 

Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 

Az előterjesztés szöveges részéből is látszik, hogy mely szakfeladatokon, milyen 
összeggel történt módosítás, ezek részben bevételi növekedést eredményeztek a 
pályázati bevételek miatt, amelyek fejlesztési bevételek voltak a nagylóci iskolára és a 
sportpályára vonatkozóan, valamint itt jelenik meg a megnyert önhiki pályázatunk is. 
Bevételcsökkenést jelentett, hogy a Sas utcai volt könyvtárépületet már nem kívánja 
értékesíteni a képviselő-testület, ezek a legnagyobb tételek. Kéri a képviselő-testületet 
a rendelet-tervezet elfogadására. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. Mivel a bizottság elnöke nincs 
jelen az ülésen, megkéri Juhász Miklós képviselő urat, a bizottság tagját, hogy majd ő 
ismertesse valamennyi napirendi pontnál a bizottság javaslatát. 
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Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság tegnap tartotta ülését, és teljes létszámmal jelen volt. Az 
előterjesztést egyhangúlag javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztésben leírtakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett.  

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, kéri, hogy aki az előterjesztésben szereplő 
rendelet-tervezetet elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
1/2012.(I.25.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl szóló 
4/2011.(II.09.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 1992. 
évi XXXVIII. törvény 65. §-ában kapott felhatalmazás alapján a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 91. § (1) bekezdésében 
meghatározott feladatkörében eljárva az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről a 
következőket rendeli el: 
 

1. § 
 

(1) Szécsény Város Önkormányzata 2011. évi költségvetéséről szóló 4/2011.(II.09.) 
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 3. § (1) bekezdése 
helyébe a következő rendelkezés lép: 

 
„(1) Az önkormányzat 2011. évi költségvetését  

 1.828.658 E Ft bevétellel 
 1.828.658 E Ft kiadással 
             

Megnevezés Működési 
célú 

Felhalmozási 
célú 

Összesen 

tárgyévi költségvetési kiadási főösszegét  1 098 150 621 293 1 719 443 
tárgyévi költségvetési bevételi főösszegét 1 156 957 537 353 1 694 310 
tárgyévi költségvetési hiány összegét -58 807 83 940 25 133 
előző évi pénzmaradvány igénybevételét 1 517 1 770 3 287 
finanszírozási célú műveletek kiadását 99 567 9 648 109 215 
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finanszírozási célú műveletek bevételét 18 000 48 501 66 501 
likviditási hitellel fedezett hiány összegét 21 243 43 317 64 560 
finanszírozási célú műveletek egyenlegét 81 567 -38 853 42 714 
kiadási főösszegét 1 197 717 630 941 1 828 658 
bevételi főösszegét 1 197 717 630 941 1 828 658 

E Ft összegben állapítja meg.” 
 

(2) A költségvetési rendelet 3. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(2) A képviselő-testület a körjegyzőség 2011. évi költségvetését az alábbiak szerint 

fogadja el: 
 126.472 E Ft bevétellel 
 126.472 E Ft kiadással. 
A kiadási előirányzaton belül 

• a személyi juttatásokat 
• külső személyi juttatásokat 

96.585 E Ft 
5.979 E Ft 

• a munkaadót terhelő járulékokat 23.908 E Ft 
összegben állapítja meg.” 
 
(3) A költségvetési rendelet 3. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(3) A képviselő-testület a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 2011. évi költségvetését 
az alábbiak szerint fogadja el: 
 1.120 E Ft bevétellel 
 1.120 E Ft kiadással. 
A kiadási előirányzaton belül 

• a dologi kiadásokat 1.020 E Ft 
• működési pénzeszközátadást 100 E Ft 

összegben állapítja meg.” 
 

2. §  
 

(1) A költségvetési rendelet 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
(2) A költségvetési rendelet 1.1. melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A költségvetési rendelet 2. melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 
(4) A költségvetési rendelet 3. melléklete helyébe a 4. melléklet lép. 
(5) A költségvetési rendelet 3.2. melléklete helyébe az 5. melléklet lép. 
(6) A költségvetési rendelet 3.3.  melléklete helyébe a 6. melléklet lép. 
(7) A költségvetési rendelet 3.4.  melléklete helyébe a 7. melléklet lép. 
(8) A költségvetési rendelet 3.5.  melléklete helyébe a 8. melléklet lép. 
(9) A költségvetési rendelet 3.6.  melléklete helyébe a 9. melléklet lép. 
(10) A költségvetési rendelet 4. melléklete helyébe a 10. melléklet lép. 
(11) A költségvetési rendelet 7. melléklete helyébe a 11. melléklet lép. 
(12) A költségvetési rendelet 8. melléklete helyébe a 12. melléklet lép. 
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3. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2012. január 24. 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Bárányné Márton Melindas.k. 
jegyző 

 
A rendelet 2012. január 25-én kihirdetésre került.  

(Mellékletei a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
3.  Előterjesztés a temetőkr ől és a temetkezési tevékenységről szóló rendelet 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horvát Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Kérdezi az előterjesztőt, kíván-e 
szóbeli kiegészítést tenni. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló rendeletben jelenleg a ravatalozó 
használatáért fizetendő díj nettó 16.500 Ft/alkalom összegben van meghatározva. Az 
utóbbi időben több alkalommal előfordult, hogy nem vették igénybe a ravatalozót - 
kegyeleti szempontból jobb lett volna, ha igénybe veszik -, hanem a sír mellett 
ravataloztak fel. Ezért merült fel annak az igénye, hogy a ravatalozást kellene 
szabályozni, és annak díját kisebb összegben az egész temető területére állapítsa meg a 
testület. Ezért került sor a rendelettervezet elkészítésére, melyben nettó 10.000 
Ft/alkalom díj meghatározását javasoljuk a ravatalozásra a temető egész területére 
vonatkozóan.  

Stayer László polgármester 

Ezzel egy gesztust szeretnék gyakorolni a lakosság felé, azért csökkentenénk ilyen 
jelentős mértékben a díjat, hogy tényleg mindenki igénybe tudja venni a ravatalozót, 
hogy kulturált környezetben tudjuk megadni a végtisztességet az elhunytaknak.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri Juhász Miklós képviselő 
urat a bizottság javaslatának ismertetésére. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a rendelet-
tervezet elfogadását. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztés szerint bocsátja szavazásra a rendelet-tervezet elfogadását. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelet-tervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
2/2012.(I.25.) önkormányzati rendelete 

a temetıkrıl és a temetkezési tevékenységrıl szóló 
10/1995.(VI.06.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a temetőkről és a 
temetkezésről szóló 1999. évi XLIII. törvény 41. § (3) bekezdésében 
kapott felhatalmazás alapján a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 8. § (4) bekezdésében meghatározott feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 10/1995.(VI.06.) 
önkormányzati rendelet 4. mellékletének 3.1. pontja helyébe a 
következő rendelkezés lép:  
 
„3.1. Ravatalozás 10.000 Ft/alkalom” 
 

2. §  
Ez a rendelet 2012. február 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2012. január 24. 

 
Stayer László s.k. 

polgármester 
Bárányné Márton Melinda s.k. 

jegyző 
A rendelet 2012. január 25-én kihirdetésre került.  

 
 
4.  Előterjesztés a Szécsényi Városfejlesztő Kft. ügyvezetője munkaszerződésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testülete a 2011. október 25-i ülésén, a 274/2011.(X.25.) számú 
határozatával, a Szécsényi Városfejlesztő Szolgáltató Kft. új ügyvezetőjének - 2011. 
október 25-től határozatlan időre - megválasztotta Haralambeasz Zsuzsannát. A 
képviselő-testület ezen határozatában nem rendelkezett az ügyvezető 
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munkaszerződésére vonatkozóan. Haralambeasz Zsuzsanna a Kft-nél érvényes 
munkaszerződéssel rendelkezik, melynek módosítása válik szükségessé a fenti okok 
miatt. Az előterjesztés részletesen tartalmazza, hogy a munkaszerződés módosítás 
mely területeken történik. Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 
más javaslata. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Kéri, aki az előterjesztést elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
3/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Haralambeasz 
Zsuzsanna munkaszerződését módosítja a munkakör megnevezése, 
valamint a feladatellátásra vonatkozó rendelkezések tekintetében az 
előterjesztés szerint. Az ellátandó munkakör Szécsényi Városfejlesztő 
Szolgáltató Kft. ügyvezető igazgatója, havi személyi alapbérét 
204.000 Ft-ban állapítja meg a képviselő-testület. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, a munkaszerződés módosítás 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
5.  A Szécsényi Városfejlesztő Kft.  2012. évi üzleti tervének jóváhagyása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Haralambeasz Zsuzsanna ügyvezető igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Köszönti az ülésen megjelent Haralambeasz Zsuzsanna ügyvezető igazgató asszonyt. 
Az írásos anyagot minden képviselő megkapta. Kérdezi az előterjesztőt, kívánja-e 
szóban kiegészíteni az írásos anyagot. 

Haralambeasz Zsuzsanna ügyvezető igazgató, Szécsényi Városfejlesztő Kft  

Az írásos anyaghoz nincs szóbeli kiegészítése, a felmerülő kérdésekre szívesen 
válaszol. 
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Stayer László polgármester 

A Kft. üzleti tervére vonatkozó előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, 
kéri a bizottság javaslatának ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag elfogadta, és a képviselő-
testületnek is elfogadásra javasolja.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
üzleti tervvel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Ismerteti a képviselő-testülettel a társaság felügyelő bizottságának üléséről készült 
jegyzőkönyvet, és a FEB határozatát, melyben az üzleti terv elfogadását javasolják. 
Mivel nincs több hozzászóló, szavazásra bocsátja az előterjesztéshez csatolt határozati 
javaslatot. Kéri, aki azt elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

4/2012.(I.24.) határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Városfejlesztő Kft. 2012. évi üzleti tervét -4.304 E Ft adózás előtti 
eredménnyel az előterjesztés szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
6.  A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervének 

jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Velenczei Norbert ügyvezető igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Velenczei Norbert ügyvezető igazgató urat. Az írásos 
anyagot mindenki megkapta. Kérdezi az előterjesztőt, hogy kíván-e szóbeli 
kiegészítést tenni.  
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Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft 

Nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, a kérdésekre szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügy Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek 
elfogadásra.  

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen. Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a társaság felügyelő 
bizottsága január 23-án megtárgyalta az üzleti tervet, és egyhangú döntése, hogy a 
társaság 2012. évi üzleti tervét támogatja, és elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek.  
Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, szavazásra bocsátja a Kft. üzleti tervét. Kéri, aki az 
előterjesztés szerint azt elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
5/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
AGRO-HELP Mezőgazdasági Oktató, Termelő és Értékesítő 
Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervét 737 E Ft adózás előtti 
eredménnyel az előterjesztés szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
 
7.  Előterjesztés a Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. alapító okiratának 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

A képviselő-testület döntésének értelmében a Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság tevékenységi köre bővült a gyermek- és közétkeztetési 
feladat ellátásával. A közhasznú tevékenység tárgyi feltételeként a szolgáltató az 
étkezési tevékenység érdekében üzemelteti az Általános Iskolai Intézményegység 
(3170 Szécsény, Magyar utca 15.) épületében lévő főző- és tálalókonyhát, valamint 
Bölcsődei és Óvodai Intézményegység (3170 Szécsény, Magyar utca 13.) épületében 
lévő tálalókonyhát. A tárgyi ingatlanok telephelyként történő megjelentetése szükséges 
a Kft. alapító okiratában, melyet a Cégbíróság felé is be kell jelenteni. Ehhez kéri a 
képviselő-testület hozzájárulását. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak jelezni, szeretné, hogy az előterjesztés szövegében valószínűleg elgépelés történt, 
mert a cégjegyzékszám rosszul van feltüntetve, de ettől függetlenül javasolja az alapító 
okirat módosítását.  

Stayer László polgármester 

Mivel nincs több hozzászóló, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
6/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint az AGRO-
HELP Mezőgazdasági, Oktató, Termelő és Értékesítő Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság (3170 Szécsény, Rákóczi út 90/B.) 
alapítója, a gazdasági társaságokról szóló 2006. évi IV. törvény 
rendelkezései alapján a Kft alapító okiratát az  
„- Általános Iskolai Intézményegység 
    (3170 Szécsény, Magyar utca 15.)  
  - Bölcsődei és Óvodai Intézményegység 
    (3170 Szécsény, Magyar utca 13.)”  
telephelyekkel kiegészíti. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a társaság 
alapító okiratának módosítását a fenti tartalommal aláírja, és felkéri az 
ügyvezető igazgatót, hogy gondoskodjon a változások cégbírósági 
átvezettetéséről. 
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

                      Ügyvezető igazgató 
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8.  A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervének 
jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Velenczei Norbert ügyvezető igazgató 
 

Stayer László polgármester 

Ezt az üzleti tervet is megkapták a képviselők. Kérdezi ügyvezető igazgató urat, kíván-
e szóbeli kiegészítést tenni az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Köszöni, de nincs szóbeli kiegészítése.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügy Bizottság is, megkéri képviselő urat a 
bizottság javaslatának ismertetésére. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság ezt az előterjesztést is egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek elfogadásra.  

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen. Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a társaság felügyelő 
bizottsága január 23-i ülésén tárgyalta az üzleti tervet, és egyhangún támogatja az 
annak elfogadását, és jóváhagyásra javasolja a képviselő-testületnek. Kérdezi, van-e 
valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett.  

Stayer László polgármester 

Mivel nincs több hozzászóló, szavazásra bocsátja az üzleti terv elfogadására 
vonatkozó, előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 

A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
7/2012.(I.24.) határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervét 612 E Ft 
adózás előtti eredménnyel az előterjesztés szerint jóváhagyja. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 



 16 

9.  Előterjesztés a 2012. évi közfoglalkoztatásról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Megkéri jegyző asszonyt, hogy röviden foglalja össze az igen részletes, és mindenre 
kiterjedő írásos előterjesztés lényegét. 

Bárányné Márton Melinda jegyző 

Mint az anyagban is szerepel, a közfoglalkoztatás területén 2011. januárjában 
bekövetkezett változások miatt megszűnt az önkormányzatok „közfoglalkoztatási terv” 
készítésének kötelezettsége. Mi azonban fontosnak tartottuk, hogy az átláthatóság és a 
következetesség miatt elkészítsük a közfoglalkoztatási tervet, így a táblázatokból jól 
látható, hogy egyes intézményeknél milyen létszámot szeretnénk ilyen formában 
foglalkoztatni. Az anyag tájékoztatást ad a már folyamatban lévő, és elbírált 
programokról is. A közfoglalkoztatásban a továbbiakban a Szécsényi AGRO-HELP 
Nonprofit Kft. is bekacsolódik, mivel a társaság végzi a gyermekétkeztetést, és a 
költségek csökkentése érdekében a foglalkoztatásra pályázatot szeretnének benyújtani.  
Akinek kérdése van az anyaggal összefüggésben, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs kérdés, vélemény, az előterjesztésnek megfelelően javasolja 
elfogadni a közfoglalkoztatásra vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, hogy aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
8/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. évi 
közfoglalkoztatásra benyújtott előterjesztést a Startmunka-programra 
vonatkozóan elfogadja. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, a Krúdy Gyula 
Városi Művelődési Központ és Könyvtár igazgatóját, továbbá a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, a 
Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. ügyvezetőjét (továbbiakban: 
közfoglalkoztatókat), hogy a hagyományos hosszú időtartamú 
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közfoglalkoztatásra a határozat mellékletében szereplő táblázat 
szerinti közfoglalkoztatás támogatásához kérelmet nyújtsanak be a 
Nógrád Megyei Kormányhivatal Munkaügyi Központ Szécsényi 
Kirendeltsége felé, és a közfoglalkoztatásra vonatkozó hatósági 
szerződést megkössék. 
 
Határidő: Az illetékes Munkaügyi Kirendeltség által meghatározottak     

szerint 
Felelős: Közfoglalkoztatók 

 
 
10. Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 

fejlesztési célú alapátadásról szóló megállapodásra 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás azért jött létre, hogy 
a szennyvíztelep felújítására pályázatot tudjunk beadni. A szükséges önerőt pedig úgy 
tudjuk biztosítani, hogy - a Vízmű Kft. taggyűlésének határozata értelmében - a 
fejlesztési célra szánt, fel nem használt összeget a Vízmű Kft. az önkormányzatokra 
testálja, az önkormányzatok pedig a társulásra engedményezik, amely a pályázat önerő 
részét fogja képezni. Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság is, kéri 
Juhász Miklós képviselő urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, szavazásra bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/2012.(I.24.) határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Észak-Nógrád 
Vízmű Kft-vel, illetve a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs 
Önkormányzati Társulással – a szécsényi szennyvíztisztító telep 
rekonstrukciójának megvalósulás érdekében - történő fejlesztési célú 
alapátadásra vonatkozó háromoldalú megállapodás megkötéséhez 
hozzájárul.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
11. Előterjesztés a „Kisvárosi Krónika” önkormányzati kiad vány megjelentésére 

vonatkozó vállalkozási szerződés módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület 2010. november 30-i ülésén döntött úgy, hogy a lakosság 
széleskörű tájékoztatása érdekében a Kisvárosi Krónika nevű lapot életre hívja, és 
támogatja. Az akkor megkötött szerződésben 16 oldalban került meghatározásra az 
újság terjedelme. A szerződést a Szociális Menedzser Kiadói Bt-vel kötöttük meg, és 
képviselője Sümegi Gábor úr most azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, 
hogy mivel nem azonos mennyiségű híranyag keletkezik minden hónapban a 
városban, ezért adjunk egy kis mozgásteret a szerkesztőségnek, és „tól-ig” oldalszámot 
jelöljünk meg a szerződésben. Kérését figyelembe véve javasoltuk, hogy a szerződés 
módosításában 12-20 oldalt határozzunk meg ez év január 1-jétől.   
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is, kéri 
elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek.  
A maga részéről annyit tenne hozzá, hogy ésszerű a kérés, hiszen vannak olyan 
hónapok, amikor kevesebb hír van, és nem lehet megtölteni az újságot nívós 
híranyaggal, és vannak olyan hónapok, amikor több esemény történik, akkor viszont 
kimaradnának a hírek az adott hónapban, és az utána következő számban már esetleg 
aktualitását veszti a hír, ezért támogatta a bizottság is a szerződés módosítását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Szeretné egy külföldi, 82 éves úriembernek, Klement Kornélnak az észrevételét, 
illetve gratulációját ismertetni. Ő már 56 éve nem él Szécsényben, de valamikor 
szécsényi lakos volt, és eljutott hozzá a Kisvárosi Krónikának egy száma, és nagyon-
nagyon tetszett neki ez a kiadvány, azt mondta, boldog volt, ismét szécsényinek érezte 
magát, kapott egy kis képet a város életéből, és nagyon örült neki, figyelemmel fogja 
kísérni a további lapszámokat is. Ezt mindenképpen fontosnak tartotta, mert ha 
külföldi és ilyen régóta távozott személynek ilyen érzelmeket keltett benne, akkor úgy 
gondolja, hogy valóban van létjogosultsága, hogy a továbbiakban is egy ilyen lapja 
legyen városunknak. Kívánja a szerkesztőknek is, hogy jó sok hírrel és minél jobb 
hírekkel tuják megtölteni a lapot. 

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen! Ha jól emlékszik, akkor Klement Kornél úr nevével az ’56-os 
események kapcsán szoktunk találkozni, úgyhogy Klement Kornél urat mi is mindig 
szécsényi polgárnak fogjuk tekinteni, és üdvözöljük őt, nagyon jó egészséget kívánunk 
neki! Szintén úgy gondolja, hogy nagyon színvonalas kiadvány jelenik meg 
városunkban, és egy nagyon fontos része Szécsény életének az, hogy be tudunk 
számolni az itteni eseményekről írásos formában is, és tényleg fontos az, hogy eljut 
minden lakosunkhoz.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a Szociális Menedzser 
Kiadói Bt-vel kötött vállalkozói szerződés módosítását az előterjesztés szerint. Kéri, 
aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
10/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Kisvárosi 
Krónika” c. havilap megjelenésére vonatkozó a Szociális Menedzser 
Kiadói Bt-vel kötött vállalkozói szerződés - melléklet szerinti - 
módosításához hozzájárul 2012. január 1-től 2012. december 31-ig.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
10/2012.(I.24.) határozat melléklete 

 
VÁLLALKOZÓI SZERZŐDÉS MÓDOSÍTÁS 

Amely létrejött egyrészről Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete (3170 
Szécsény, Rákóczi út 84.) képviseletében Stayer László polgármester, mint megrendelő 
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(továbbiakban: megrendelő), másrészről Szociális Menedzser Kiadói Bt.  képviseletében 
Sümegi Gábor ügyvezető (cím: Szécsény, Petőfi út 29/B., adószám:21040960-2-12, Cg.12.06-
005311, bankszámlaszám:  OTP Bank Rt. 1172001-20045704) mint vállalkozó 
(továbbiakban: vállalkozó) között a mai napon az alábbi feltételek szerint: 
 
1.  A szerződő felek Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

212/2010.(XI.30.) sz. határozata alapján 2010. december 1. napján vállalkozási 
szerződést kötöttek  a 2011. január 1-től megjelenő „Kisvárosi Krónika" című lap 
készítésére, szerkesztésére, nyomdai úton való előállítására és kézbesítésére 
vonatkozóan. 

  2.  A szerződő felek a vállalkozói szerződés 1./ pontjában foglaltakat az alábbiak szerint 
módosítják: 
A szerződő felek megállapodása, Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-
testületének 10/2012.(I.24.) sz. határozata alapján 2012. január 1-től megjelenő 
„Kisvárosi Krónika" című lap 12-20 oldalig terjedő lap készítésére, szerkesztésére, 
nyomdai úton való előállítására és kézbesítésére vonatkozik. 

3.  A szerződés egyéb pontjait változatlan formában a szerződő felek fenntartják, azokra az 
eredeti szerződésben foglaltak az irányadóak. 

A szerződő felek a vállalakozói szerződés módosítását, mint akaratukban mindenben 
megegyezőt, a szerződést elolvasás és kölcsönös értelmezését követően írták alá. 
 
Szécsény, 2012. január „  ” 
 

Sümegi Gábor 
ügyvezető 

Stayer László 
polgármester 

 
 
12. Előterjesztés a Szécsény - Hugyag Körjegyzőség működésével kapcsolatban 

 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Ez egy komoly fajsúlyú előterjesztés. Szécsény Város Önkormányzata és Hugyag 
Község Önkormányzata 2007. szeptember 1-jétől, határozatlan időre szóló 
megállapodást kötött körjegyzőség alakítására és fenntartására. A vonatkozó 
jogszabályok értelmében a körjegyzőséget alakító önkormányzatok közös 
elhatározással a képviselő-testületek egybehangzó döntése alapján a fennálló 
körjegyzőség megszüntetéséről dönthetnek. A képviselő-testületek nevében a két 
település polgármestere az elmúlt időszakban a megszüntetésre vonatkozóan 
tárgyalásokat folytatott.  
Mindkét fél álláspontjának megfelelően szeretne javaslatot tenni a mai ülésen a tisztelt 
képviselő-testület felé a körjegyzőség megszüntetésére, 2012. április 30-i hatállyal. 
Ugyan ezt a javaslatot Hugyag község polgármestere 2012. január 25-i ülésen fogja a 
képviselő-testület elé terjeszteni. A megszüntetést mi kezdeményeztük, és ennek 
elsősorban pénzügyi okai vannak önkormányzatunk részéről. A hugyagi hivatalban 
dolgozók béréhez minden hónapban jelentős összeget hozzá kell tenni Szécsény Város 
Önkormányzatának, így Hugyag Község Önkormányzatának jelenlegi tartozása közel 
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12 millió forint, és ha ez a folyamat így halad továbbra is, akkor április 30-áig ez az 
összeg 16 millió forintig fog felemelkedni. Még a mai napon is tárgyalt Borda Attila 
polgármester úrral, mert szerettük volna ezt a dátumot hamarabbra hozni, viszont azt 
tudni kell, hogy az önhiki támogatásra az igény beadásának határideje április 15-e. 
Hugyag önkormányzata most bead egy rendkívüli kérelmet is a belügyminiszter felé 
ennek a tartozásnak a rendezésére, illetve ha ez sikertelen lesz, az elsőkörös önhiki 
pályázatban szeretné ezt a tartozását szerepeltetni. Amennyiben egy ilyen kistelepülés 
nem körjegyzőségben működik, akkor nem jogosult önhiki pályázat benyújtására, 
ezért került meghatározásra az április 30-i dátum, hogy legalább még a pályázatra 
jogosultak legyenek. Úgy gondolja, hogy önkormányzatunknak egyrészt a 
körjegyzőség megszüntetése is érdeke, másrészt ennek figyelembe vétele is, mert 
egyébként nem sok reményét látjuk annak, hogy jogos pénzünkhöz jussunk. 
Kérdezi képviselőtársait van-e ezzel kapcsolatban kérdésük, észrevételük. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
11/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a Szécsény-
Hugyag Körjegyzőséget alakító önkormányzatok közös 
elhatározásával, az érintett önkormányzatok képviselő-testületeinek 
egybehangzó döntése alapján, a fennálló körjegyzőség 2012. április 30-
al történő megszüntetéséről dönt. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a jegyzőt a körjegyzőség 
megszüntetésével kapcsolatos szükséges intézkedések megtételére, 
valamint a dokumentumok elkészítésére, és kéri azok jóváhagyásra 
történő beterjesztését a képviselő-testület elé.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős:  Polgármester 
              Jegyző 

 
 
 
13. Vagyonügyek 
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13.1 Földhasználati kérelmek elbírálása 
 

Stayer László polgármester 

A szünetben alpolgármester asszony jelezte, hogy a földhasználati kérelmekre, 
valamint a díjak megállapítására vonatkozó előterjesztést vissza kell adni az 
előterjesztőnek további előkészítésre, ezért a napirendi pont tárgyalását elnapolja.  
 
A képviselő-testület a napirendi pont elnapolásával egyetértett. 
 

 
13.2. Rákóczi Városa Alapítvány helyiségbérleti kérelme 

   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, Horváth Róbert osztályvezetőnek. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A Rákóczi Városa Alapítvány fordult kérelemmel az önkormányzathoz, miszerint 
szeretne bérbe venni helyiséget, mert olyan mennyiségű irata keletkezett az elmúlt 
évtizedek alatt. Átnéztük a jelenleg rendelkezésünkre álló ingatlanállományt, és azt 
állapítottuk meg, hogy sajnos nincs olyan helyiség, amit bérbe tudnánk adni, ezért nem 
tudunk helyiség adni az alapítványnak. Ez szerepel az előterjesztés határozati 
javaslatában. 

Stayer László polgármester 

Köszöni osztályvezető úrnak. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, 
kéri Juhász Miklós képviselő urat a bizottság javaslatának ismertetésére. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a  határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, van-e kérdése valakinek. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
12/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Dr. Balla Tibor 
(Szécsény, Rákóczi út 103.) által képviselt Rákóczi Városa Alapítvány 
valamint a Magyar Véradók Szövetsége részére az iratok elhelyezése 
céljából jelenleg nem tud helyiséget biztosítani, mivel nem áll 
rendelkezésére bérelhető helyiség.  
 
A Képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatalt Építési Műszaki 
és Vagyonkezelő Osztályát, hogy tájékoztassa Dr. Balla Tibort a 
döntéséről. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
              jegyző 

 
 
13.3. Hársfa út 4. szám alatti önkormányzati lakás bérleti ügye 

   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javasltának 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
13/2012.(I.24.) határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bábel Károly 
(3170 Szécsény, Király út 10.) kérelmének helyt ad, és Szécsény 
Város Önkormányzatának tulajdonát képező, Szécsény, Hársfa út 4. 
szám alatti komfortos 40 m2 alapterületű, 1 szobás bérlakásra 
vonatkozó lakásbérleti szerződés megkötését 2012. február 01-től 
kezdődően 2012. április 30-ig, három hónapos időtartamra 
engedélyezi.  
 
A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt a bérleti 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
              jegyző 

 
 
13.4. F.B.Hús-Hentesáru  Kft helyiségbérleti szerződésének ügye 

   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az előterjesztést annyival szeretné kiegészíteni, hogy a mai napon a polgármester úr és 
a képviselő-testület részére érkezett egy fax az F.B. Hús Kft-től, miután megismerték a 
mai napra készített előterjesztést, és két kérssel fordultak a tisztelt képviselő-
testülethez. Az egyik kérés, hogy engedje el a kauciót – az előterjesztés két hónap 
kauciót javasol -, a másik kérés pedig azzal kapcsolatos, hogy lesz egy felújítási 
munka a helyiséggel kapcsolatban. A kaucióval kapcsolatban véleménye, hogy 
valamilyen mértéket mindenféleképpen javasolna. Lehet ez egy hónap, ha a képviselő-
testület úgy dönt, hogy valamit mérsékeljünk ezen a javasolt két hónapon. Az 
előterjesztés határozati javaslatában olvashatták azt is, hogy a bizalom erősítése 
érdekében javasolták, és ezt a Pénzügyi Bizottság is támogatta, hogyha az elkövetkező 
időszakban pontosan fizetnek, akkor külön nyilatkozattal a következő évre is 
meghosszabbodhasson ez a szerződés. Bízunk abban, hogy ez elő fogja segíteni a 
pontos fizetést. A másik kéréssel kapcsolatban elmondja, hogyha bármilyen felújítást 
kell végezni az önkormányzati ingatlanon, meg fogjuk nézni, hogy mi el tudjuk-e 
végezni, ha nem, akkor lehet, hogy azt fogjuk mondani, hogy csináltassa meg a bérlő. 
Erre vonatkozóan külön megállapodást szoktunk kötni a bérlőkkel, hogy lelakható-e, 
az a mértékétől fog függni. A Kft. mai napon érkezett kérelmét figyelembe véve, 
annyiban szeretné módosítani a határozati javaslatot, hogy kettő helyett egyhavi 
kauciót kérjenek.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését.  
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Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság előtt még nem volt ismert a kérelem, ezért még a két hónap 
kaucióval tárgyalták a javaslatot, amit a bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolt a 
képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Mivel osztályvezető úr a kaució tekintetében most tett módosító indítványt a határozati 
javaslathoz, és a bizottság még az eredeti javaslatot tárgyalta és véleményezte, kéri 
képviselőtársait, hogy erről külön szavazzanak, hogy megismerje ezzel kapcsolatos 
véleményüket. Kéri kézfelemeléssel jelezze, aki egyetért a kaució mértékének 
csökkentésével. 
 
A szavazás eredményeként 5 képviselő támogatta az indítványt.  

Stayer László polgármester 

Megállapítja, hogy a többség támogatja a módosító javaslatot. Kérdése még az 
előterjesztőhöz, hogy azok a helyiségek, melyeket nem kíván a továbbiakban bérbe 
venni a Kft., azok hasznosíthatóak lesznek más módon? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Igen, két különálló helyiségről van szó, melyek az udvarról megközelíthetőek, tehát 
nem kell átmenni az üzleten ahhoz, hogy a két helyiségbe bejussunk, így akár 
raktárnak, akár más célra is hasznosíthatók lesznek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak néhány szót szeretne arról mondani, hogy személy szerint miért javasolná a két 
hónap kauciót. Megérti a vállalkozót is, hogy nehéz neki két havi díjat előre letenni, de 
az önkormányzat érdekeit kell, hogy figyelembe vegye. Az előterjesztésben 
megfogalmazott javaslatban úgy szerepel, hogy háromhavi nem fizetés esetén 
megszűnik a bérlet. Ha azonban három hónap nemfizetés után mondjuk fel a 
szerződést, akkor is egy hónap fizetési hátralék keletkezik. Ha egy hónapa viszik le a 
kauciót, akkor pedig két hónap, és úgy gondolja, hogy itt azért nem kevés pénzről van 
szó. Véleménye, hogyha kéthavi kauciót kérnek, akkor arra ösztönzik a bérlőt, hogy 
pontosan fizessen. Az önkormányzatnak az az érdeke, hogyha bérbe van adva a 
helyiség, akkor megfelelő díjat beszedjen be érte. Tudja, hogy ez nem túl népszerű, de 
korábban is volt probléma a nemfizetés miatt. Annak örül, hogy decemberre ez 
rendeződött, és így nincs akadálya, hogy szerződést kössenek a Kft-vel, de úgy 
gondolja, maradjanak a két hónapnál. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Úgy véli, hogy az előterjesztés készítésekor a pénzügyi osztályvezető asszonnyal 
együtt igyekeztek mindenféle biztosítékot beletenni a javaslatba az önkormányzatnak, 
és hogy számára is érdek legyen, hogy határidőben fizesse a bérleti díjat. Személy 
szerint először három hónapról indult a kaució tekintetében. Való igaz, hogy volt a 
bérlőnek volt egy komoly hátraléka, melyet még a szerződés lejárta előtt rendezett. A 
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testület hatáskörébe tartozik, hogy döntsön, egy, vagy két hónap legyen a kaució. A 
Pénzügyi Osztály dolgozói külön figyelmet fognak arra fordítani, hogy az a három 
hónap, legfeljebb három lehet.  

Stayer László polgármester 

Javaslata, hogyha egy hónap kauciót határoznak meg, akkor a nemfizetés esetén 
történő felmondásra vonatkozó rész két hónapra módosuljon a határozati javaslatban. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Javasolja, hogy a két helyiség, amit visszaadnak, kerüljön meghirdetésre. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a fent elmondott módosítással, miszerint 
egyhavi kaució megfizetését kérjük, és a bérleti szerződés felmondásra akkor kerül 
sor, ha 2 havi bérleti díj elmaradása halmozódik fel, bocsátja szavazásra a határozati 
javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
14/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az F.B. Hús és 
Hentesáru Kft. (címe: 2045 Törökbálint, Jászai M. u. 6., telephely: 
2669 Ipolyvece, Jókai u. 1.) részére a Szécsény Város 
Önkormányzatának tulajdonát képező, Szécsény, Arany J. út 4. szám 
és 1283 hrsz alatti 98 m2-es húsáruház megnevezésű helyiségére 
vonatkozó bérleti szerződés megkötését 2012. január 1-től kezdődően 
visszamenőlegesen engedélyezi 2012. december 31-ig, határidőben 
történő fizetés esetén a bérlet időtartama 2013. december 31-ig 
meghosszabbodhat az alábbi feltételekkel: 
- Bérlő egyhavi bérleti díjnak megfelelő összeget a bérleti szerződés 
megkötésével egyidejűleg bérleti díj előlegként megfizet, mely a 
szerződés lejárata előtti utolsó egy hónap bérleti díjába kerül 
beszámításra. 
- A helyiségbérleti díjat a bérlő minden hónap 15. napjáig köteles 
megfizetni. Amennyiben 2 havi bérleti díj elmaradás halmozódik fel, a 
bérleti szerződés felmondásra kerül. 
 
A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt a bérleti 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
             jegyző 
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13.5. Temala Bt. kerthelyiség bérleti ügye 
   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A Haynald-kapu és a hozzátartozó kert bérletéről van szó. Az előzetes tárgyalások 
eredményeként került az előterjesztésben szereplő javaslat elkészítésre. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadta az előterjesztést, és a képviselő-
testületnek is elfogadásra javasolja. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Szeretne arról tájékoztatást adni, hogy az üzlet 
vezetőjével természetesen egyeztetéseket folytattak, és vele közös egyetértésben 
született ez a javaslat, mely szerint az eddig bérleti díjat duplájára emelnénk. Az 
üzletvezető is úgy ítélte meg, hogy ez a megállapodás így korrekt. A javasolt tíz éves 
bérleti időtartam pedig abból adódik, hogy az épületre is ilyen időtartamra kötött 
bérleti szerződést az épület tulajdonosával, ezért gondoltuk, hogy kapcsoljuk össze a 
kettőt, mert nyilván össze is függ a kerthelyiség és a vendéglő épülete. Kérdezi, hogy 
van-e valakinek kérdése, véleménye ezzel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
15/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a TEMALA Bt. 
(3170 Szécsény, Rákóczi út 87.) részére a Szécsény Város 
Önkormányzata tulajdonát képező, Szécsény, Rákóczi út, 75 hrsz 
alatti 545 m2-es közpark művelési ágú ingatlanra vonatkozó bérleti 
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szerződést 10 éves időtartamra, 2012. január 01-től kezdődően 2021. 
december 31-ig meghosszabbítja. A Képviselő-testület a 2012. évre 
szóló bérleti díjat. 33.000,- Ft/hó összegben állapítja meg. 
 
A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt a bérleti 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
              jegyző 

 
 
13.6. Danyik Donát és társa szennyvízhálózatra való rácsatlakozási ügye 

   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Annyival szeretné megerősíteni az írásos előterjesztést, hogy azért szerepel a 
javaslatban, hogy engedje el a tisztelt testület a két közműfejlesztési hozzájárulás 
befizetési kötelezettséget, mert a kérelmezőknek gerincvezetéket kellett kiépíteni, és 
ez a gerincvezeték még másik három-négy ingatlannak az ellátását is fogja segíteni.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri képviselő urat a bizottság 
javaslatának ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadta az előterjesztést, és a képviselő-
testületnek is elfogadásra javasolja. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdése, hogy jelen pillanatban kié a gerincvezeték? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Ahogyan a határozati javaslatban is szerepel, az önkormányzaté lesz a gerinccsatorna. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tehát átadják tulajdonba, amit megépítettek, ami az ő tulajdonukban van? Erre készül 
egy szerződés? 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Természetesen. Ahogyan az előző testületi ülésen is említette, a többi sorház 
csatornája, ahol elfordul más irányba, ott rossz a csatorna, és előbb-utóbb rá fognak 
szorulni arra, hogy más megoldást keressenek, és erre a gerinccsatornára fognak tudni 
rákötni. Amennyiben a képviselő-testület a határozati javaslatot elfogadja, sor kerül a 
szerződés megkötésére. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
16/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Danyik Donát 
(Szécsény, Komjáthy Jenő út 9/B.) és a Radics Dániel (Szécsény, 
Katona József út 36.) kérelmezőket mentesíti a szennyvízcsatorna 
hálózatra történő rákötés közműfejlesztési díjának megfizetése alól, 
ezzel egyidejűleg a kérelmezők által megépített csatornaszakasz az 
önkormányzat tulajdonába kerül. A képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert a tulajdonjog-átruházási szerződés aláírására.   
 
A kérelmezők tulajdonában álló Szécsény, Komjáthy utca 1247/3 és 
1250/4 hrsz-ú ingatlanok előtt nem állt rendelkezésre a 
szennyvízcsatorna gerincvezetéke, így azt a kérelmezőnek kellett 
kiépíteniük.  
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

                      műszaki osztályvezető 
 
 
13.7. Rákóczi úton lévő volt újságos pavilon ügye 

   (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
   Előterjesztő: Horváth Róbert építési, műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 

 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Annyival szeretné kiegészíteni, az írásos előterjesztésben leírtakat, hogy időközben az 
a bizonyos lángossütő, ami szerepel az anyagban, hogy valaki igénybe venné erre a 
célra a pavilont, időközben jelezte, hogy ettől visszalép, mert máshol talált helyet 
lángossütő létesítésére. Illetve arról tájékoztatja még a képviselő-testületet, hogy a 
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tulajdonosok megerősítették azon kérelmüket, hogy a jogszabályi változások miatt, itt 
példának hozták fel a dohányáruk árusítását, úgy gondolják, van esélyük arra, hogy 
viszonylag rövid időn belül hasznosítani tudják a pavilont, ezért kérik a tisztelt testület 
jóindulatát. Elmondja még, hogy a városi főépítész úr nem támogatja a pavilon 
fennmaradását, tekintettel arra, hogy nem igazán illik a környezetbe. 

Stayer László polgármester 

Szeretné megszólítania a főépítész urat, hogy nem illik, vagy nem igazán illik a 
környezetbe? - mert ez két kategória. Személy szerint úgy gondolja, hogy nem illik. 

Őze János városi főépítész 

Igazából nem teljesen így értette, amit a műszaki osztályvezető úr mondott, mert nem 
erről volt szó, amikor a kérdést feltették neki. Amikor kérdezték, akkor még 
pecsenyesütőről volt szó, tehát átalakítás lett volna, erre mondta, hogy szó sem lehet 
róla, ebbe a környezetben maximum egy olyan építmény lehet, mint volt, újságos 
pavilon, kiegészítve trafikkal, és ebbe a környezetbe megfelelően kell kialakítani. Ezt a 
pavilont fel lehet úgy díszíteni, hogy megfeleljen az elvárásoknak. Tehát nem mondta 
azt, hogy az úgy, ahogy van, nem jó, de ki kell találni a módját. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Csak annyit szeretne mondani, hogy a Bástya Panzió mellett is volt egy pavilon, egy 
igényesen kialakított fa-pavilon, ami végül is elkerült onnan, mert idegennek találtuk a 
környezetbe, és azt mondja, hogy az még jobban illett a környezetbe, mint ez, az elég 
szerény kinézetű pavilon, és akkor még finoman fogalmazott. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Szintén ez a véleménye. Az elmúlt testületi ülésen ő vetette fel ezt a kérdést, hogy mi 
lesz vele, mert már hónapok óta gyűrűzik ez a dolog. Arról volt szó, hogy december 
után elbontásra kerül onnan az az építmény. Egyébként most szabadult fel két helyiség 
a piacon, ahol remek lángos sütést és dohányárusítást lehet végezni. Azt gondolja, 
hogy erre felé kellene a tárgyalásokat orientálni, ezt a dolgot meg rövidre zárni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta az előterjesztést, kéri a bizottság véleményének 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, bár az osztályvezető úr elmondása 
szerint azóta új információ is érkezett, csak a bizottság tegnap öt órakor hozott 
döntését tudja ismertetni: akkor a bizottság négy igen szavazattal a határozati 
javaslatot elfogadta, és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja azt, igennel és kézfenntartással 
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jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
17/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tóth Sándor és 
Kiss Gyuláné tulajdonában lévő, jelenleg üresen álló, volt 
hírlapárusító pavilon fennmaradásához nem járul hozzá, mivel az a 
műemléki környezetbe, a felújított történelmi városközpontba sem 
építészeti, sem városképi szempontból nem illeszkedik, ezért 
haladéktalanul, de legkésőbb 2012. január 31-ig el kell bontani. 
 
A Képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatal Építési Műszaki 
és Vagyonkezelő Osztály osztályvezetőjét, hogy tájékoztassa 
kérelmezőket a döntéséről, és gondolkodjon a döntés végrehajtásáról. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
              jegyző 
              műszaki osztályvezető 

 
 
14.  Egyebek: 
14.1. Előterjesztés a civil szervezetek részére megszavazott és fel nem használt 

támogatások visszavonására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Két olyan civil szervezet van, amely az elmúlt évben nem vette igénybe a részére 
megszavazott támogatási összeget. Az egyik a Rendőr és Határőr Nyugdíjas Egyesület, 
amely szervezet időközben, 2011. december 27-én, megszűnt, a másik a Medicopter 
Alapítvány, amely a postán több alkalommal elküldött értesítést és támogatási 
szerződést nem vette át. Ezért javasoljuk, hogy a támogatásukról szóló döntését 
helyezze hatályon kívül a képviselő-testület. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a határozati 
javaslat elfogadását. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
18/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a civil 
szervezetek támogatásáról szóló előterjesztést megtárgyalta és 
megállapította, hogy az előterjesztésben szereplő civil szervezetek a 
szerződést nem kötötték meg, ezért a 
-  a 180/2011.(VI.28.) számú határozatot, mely Rendőr és Határőr 

Nyugdíjas Egyesület Szécsény részére  fiatal munkatársak szakmai 
ismereteinek bővítésében részvétel, tanulók, időskorúak részére 
szervezett bűnmegelőzési és közlekedési ismeretek oktatásban való 
részvételhez nyújtandó 10.000 Ft összegű támogatásról, 

-  és a 248/2011.(X.3.) számú határozatot, mely a Medicopter 
Alapítvány kiemelten közhasznú társaság alapfeladata ellátásának 
költségeire nyújtandó 20.000 Ft összegű támogatásról rendelkezik,  

hatályon kívül helyezi. 
 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére, a 
civil szervezetek értesítésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
14.2.  Javaslat a Szécsény-Pösténypuszta - Pető között megépült híd elnevezésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Hamarosan átadásra kerül a Szécsény-Pösténypuszta - Pető között megépült híd. 
Lehetőségünk van arra, hogy a híd elnevezésére javaslatot tegyünk. Ami szinte az első 
pillanattól kezdve, valamennyi résztvevő részéről felmerült, hogy ez a híd állítson 
emléket néhai Molnár Katalinnak, aki az Ipoly-hidak Újjáépítéséért Polgári Társulás 
szlovák elnökeként elévülhetetlen érdemeket szerzett abban, hogy ez a híd végül is 
megépült. Tragikus halálával nagy űrt hagyott maga után. Javasolnánk, hogy ez a híd 
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állítson emléket neki, és „Katalin híd”-ként kerüljön elnevezésre. Erre vonatkozóan 
készült az előterjesztés.  
Az előterjesztést megtárgyalta mindkét bizottságunk, kéri a bizottságok véleményének 
ismertetését. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottságuk megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolják a 
testületnek a határozati javaslatot. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta az előterjesztést, és nagy volt a bizottsági tagok 
öröme, hogy ezt a határozatot megszavazhatták, nagyon remélik, hogy a híd 
elnevezésére vonatkozó javaslatunkat el fogják fogadni. A bizottság elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek is az előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottságok javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, 
szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
19/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete kezdeményezi - a 
magyarországi hivatalos földrajzi nevek megállapításáról és 
nyilvántartásáról szóló 303/2007. (XI. 14.) Korm. rendelet 4. § (4) d) 
pontjában meghatározott - javaslattevők: a nemzeti fejlesztési 
miniszter és a létesítményt üzemeltető gazdasági szervezet, továbbá a 
Földrajzinév-bizottság felé a Szécsény-Pösténypuszta - Pető között 
megépült híd, „Katalin híd ”-ként történő elnevezését. 
 
A képviselő-testület ezzel szeretne emléket állítani néhai Molnár 
Katalinnak, az Ipoly-hidak Újjáépítéséért Polgári Társulás volt 
szlovák elnökének, aki áldozatos munkájával nagyban hozzájárult 
ahhoz, Szécsény kistérségben a két, magyar-szlovák oldalt összekötő 
híd megépülhessen.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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14.3. A szécsényi roma nemzetiségi önkormányzat támogatási kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A nemzetiségi önkormányzat vezetősége azzal a kérelemmel fordult a képviselő-
testület felé, hogy 2012. augusztus hónapban szeretnék megtartani a Roma Nap 
elnevezésű rendezvényt, és ehhez kérnek 1.000.000 Ft összegű vissza nem térítendő 
támogatást. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri képviselő urat, 
hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság tagjai teljesen tisztában vannak a város anyagi helyzetével, 
ennek megfelelően a határozati javaslat elfogadását javasolják a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
20/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szécsényi roma 
nemzetiségi önkormányzat vezetősége által, Roma Nap elnevezésű 
rendezvény támogatására benyújtott kérelmet, az önkormányzat nehéz 
anyagi helyzetére való tekintettel, nem áll módjában teljesíteni. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

    Jegyző 
 
 
14.4.  Képviselői bejelentések 

Stayer László polgármester 

Szót ad Smelkó István képviselő úrnak, aki az ülés elején jelezte, hogy szólni kíván. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Talán kicsit messzebbről kezdené a dolgot, de igyekszik összeérinteni a dolgokat. Még 
a költségvetés tárgyalása előtt szerette volna jelezni az önkormányzat felé, mert ezzel 
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kapcsolatban lakossági megkeresések érkeztek hozzá, és az a vélemény kristályosodott 
ki benne, hogy mindenképpen közzé kell tenni ezt a kérést. Befejeződtek a városban a 
felújítások, gyakorlatilag van egy szép belvárosunk. Van egy szép környeztünk, egy 
történelmi környezet, ami, ha nem figyelünk oda, néhány éven belül az enyészeté lesz, 
amiatt, hogy a városban randalírozók tönkre teszik ezeket az értékeket. Alig adtuk át a 
bástyákat, néhány nap múlva fel lettek szaggatva a padok, össze lett festve a tégla, 
szemétkupacok, sörösüvegek lepték el azt a területet, amit átadtunk. Nagyon sok 
szécsényi polgár kereste meg, hogy valamit csináljunk, mert ez így nem megy, és csak 
annyit tudott mondani, hogy szóvá fogja tenni, és testületi ülésen el fogja mondani ezt 
a problémakört. A probléma sajnos nem új keletű, mert amióta a belvárosi rész 
felújítása megkezdődött, ez folyamatosan így van. És akkor a Várkertet még nem is 
említette, ami gyakorlatilag már hamvai hullt, mert a világítás olyan, amilyen, 
gyakorlatilag ott is tönkre tesznek mindent. Azt kéri, és itt kanyarodik vissza a 
költségvetéshez, már múlt testületi ülésen is javasolta, hogy egyrészt valami helyi 
rendelet alkotni ezekre a dolgokra, a garázdaságra, a szemetelésre, amit be is kellene 
tartatni. Ez volt mindig a probléma, hogy nincs rá ember, aki ezt betartassa. Azt 
gondolja, hogy egy város költségvetésében kell lenni annyinak, hogy legyen egy 
közterület-felügyelő. Nem is egy, és legyen olyan hatásköre, hogy büntethessen. Mert 
az tényleg felháborító, hogy ezeket az értékeket villámgyorsan tönkre lehet tenni.  
A másik dolog, amit szintén lakossági bejelentésre szeretne megfogalmazni: ezt a telet 
még megúsztuk nagyobb hó nélkül, de még nincs vége. A közterületek takarításáról 
lenne szó, sok idős nyugdíjas sérelmezi, hogy nincsenek takarítva a járdák a 
magánházak előtt, vagy üzletek előtt, és ez balesetveszélyes. És nagyon sok ember 
vidáman szurkos az önkormányzat néhány emberének, akik egyszerűen nem bírják 
ezeket a dolgokat végrehajtani, hiszen annyi terület marad rájuk, hogy nem bírják ezt a 
feladatot megoldani. A közterület-felügyelő ezt a dolgot is segíthetne megoldani. Mert 
legkönnyebb az emeletről a csikket kilőni az ablakon, és megjegyzéseket tenni az ott 
görcsölő hómunkásokra, mintsem, hogy lemenne az ember, és segítene. Nagyon sok 
ilyen hely van a városban, ahol ezt nem csinálják a lakók. Mindenhol elvárják, hogy az 
önkormányzat emberei ott legyenek, de ugyanakkor nem csinál semmit a saját 
környezetének a rendben tartása érdekében.  
Azt gondolja, hogy talán egy kicsit fejben is változni kéne sok esetben az embereknek.  
A harmadik dolog, a rend, a tisztaság és a város szépülésével kapcsolatban, bár egy 
kicsit áttételesebb dolog: a polgárőrség helyzete. Gyakorlatilag elindult a polgárőrség, 
nagyon jó, tényleg örültünk neki. Most is, ha valami rendezvény van a városban, az az 
első, hogy majd a polgárőrség segít. Senki nem veszi tudomásul, vagy nem érzi át, 
hogy nincs már polgárőrség a városban. Gyakorlatilag ez a szervezet, mint segítség, 
megszűnt. Viszont nagyon nagy a hiánya, nagy szükség lenne rá a városban. Azt 
gondolja, hogy itt az önkormányzatunknak be kellene avatkozni ebbe a kérdésbe, 
hiába, hogy ez egy civil szervezet, ha úgy vesszük, de nagyon-nagyon sokat segítettek 
neki is, az intézményének is, a rendezvényeknél is, amikor még működtek. Viszont 
mos jó, ha két-három embert ki tudnak állítani. Azt gondolja, hogy minden 
településen, ahol polgárőrség működik, mindenünnen csak jól lehet hallani felőlük. 
Nem tudja elképzelni, mi az oka, hogy Szécsényben ez a dolog nem működik.  
Azt kéri a tisztelt testülettől, hogy valamilyen formában kezdeményezze, hogy ez a 
testület megújuljon. És visszakanyarodik az alapfelvetéshez, hogy ha van egy jól 
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működő polgárőrség a városban, akkor az is nagyon sokat tud segíteni a rendőrségnek 
is, aki nem tudja ezeket a dolgokat elvégezni a városban. Úgy gondolja, hogyha a 
rendőrség ki van egészülve a polgárőrséggel, akkor nagyon szép eredményeket 
tudnának elérni.  
Átadtuk a kamerarendszert is a városban, amit szintén a létező összes helyen kellene 
reklámozni, hogy ez van, és figyeli a belvárosi részeket, és alkalomadtán ezeket a 
felvételeket közzé is kellene tenni, mert ugyanis vannak olyan felvételek, amin már 
rajta vannak olyan elkövetők, akik elkezdték a belvárost finoman szétszedni. Azt 
gondolja, hogy ezt folyamatosan kellene csinálni, és ha ebbe a polgárőrség is be tudna 
kapcsolódni, akkor, ha nem is tudnánk megszüntetni, de tudnánk minimalizálni ezeket 
a dolgokat. Nagy körvonalakban ennyi lett volna, amit szeretett volna elmondani. 
Köszöni szépen. 

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úr hozzászólását, sok mindenben osztja véleményét. Nagy szükség 
lenne egy jól működő polgárőrségre, és nagyon nagy fájdalmunk, hogy nincs. Jó lenne 
tudni, hogy miért nincsen. Úgy gondolja, hogy értékeink védelmére, mivel nyilván a 
polgárőrség sem tudna 24 órás felügyeletet biztosítani, ezért az lenne a megoldás, 
hogyha képviselő úr által említett kamerarendszert tovább tudnánk fejleszteni. És 
azokra a frekventált helyekre gondol, mint például a rondella környékére, vagy a 
nagylóci és varsányi úti elágazóra, ahol hétvégén, feltételezhetően az egyik 
szórakozóhelyről levonuló had, milyen rongálásokat tud végezni azon az útszakaszon. 
Tehát nagyon jó lenne, ha ott kamerát tudnánk elhelyezni. Úgy tudja, hogy erre akár az 
ott lakók némi hozzájárulást tudnának is tenni. Ebben mindenféleképpen lépni kellene.  
A képviselő úr által említett szemetelések és rongálások általában nem szem előtt 
történnek, tehát ezekben az ügyekben valószínűleg a közterület-felügyelő sem tudna 
sokat tenni. Ezekben az ügyekben a kamera tudna sokat segíteni. Azzal egyetért, hogy 
biztos hatékonyan tudna tevékenykedni a közterület-felügyelő, lenne dolga bőven.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A polgárőrség helyzete azért nehéz, mert aktív polgárőr van kevés, mert úgy tudja, a 
polgárőrségnek tagja azért szép számmal van, de aki valóban feladatokat ellátna, ott 
csökkent a létszám. Véleménye, hogy annyit lehetne tenni, hogy egy tagtoborzó 
közleményt közzétenni, mert véleménye szerint lennének, akik szívesen 
jelentkeznének rá. 

Stayer László polgármester 

Ami a legfontosabb lenne, ha ennek valaki az élére állna, egy vagy két szécsényi 
polgár, mert máshogy nem lehet összeszedni ezeket az embereket. Nagyon furcsállja, 
hogy nincs. Vagy egy Polgárőr Egyesület a városban, hiszen ők nyerték a 
kamerarendszer kiépítésére is a pályázatot, és úgy gondolja, hogy ezzel a pályázattal 
vállaltak is valamilyen felelősséget, mert általában ezeknek a fenntartására 
vonatkozóan is van valamilyen felelősség.  
Szót az alpolgármester úrnak. 
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Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni a szót. Smelkó képviselő úr mondta a kamerarendszer bővítését, és 
polgármester úr is említette, hogy erre vannak azért elképzelések, ötletek, terek. Ha 
reményeink, terveink megvalósulnak, akkor még ebben az évben ezt a rendszert 
néhány kamerával fogjuk tudni bővíteni, épp azokon a helyeken, ahol a legtöbb 
garázdaság, szemetelés, padoknak a föltépése, sörös és boros üvegeknek a 
szétdobálása történik. Ebben minden helyi lakóra és minden vállalkozóra, aki úgy 
gondolja, hogy támogatást fog nyújtani, szükségünk van, hiszen egy darab ilyen 
kamera költsége a beüzemeléssel három- és ötszázezer forint környékén van. Tehát ez 
nem egy olcsó mulatság, és természetesen ezt fel is kell tartani, az áramfogyasztását. a 
karbantartási díját meg kell fizetni. Erre vannak egyébként elképzelések, úgyhogy itt 
véleménye szerint nyitott kapukat döngetett képviselő úr.  
A másik, a polgárőrség tagságára, illetve létszámára vonatkozó információi annyi, 
hogy papíron valóban egy szépszámú tagsága van, viszont nagyon nehezen 
aktivizálódnak. Mert fiatalok, akik itt helyben tagok, azok tanulmányaikat már máshol, 
főiskolákon, egyetemeken folytatják, tehát nagyon-nagyon kevés időt vannak idehaza. 
A tagságnak egy másik része, életkorából fakadóan, aktív munkát sajnos nem tud már 
bevállalni. A harmadik probléma pedig ott van, hogy bár a hibákat és a gondokat 
észrevételezik nagyon sokan, tenni ellene viszont kevesen tesznek. Egyfélefajta 
fásultság, rezignáltság tapasztalható. Minden állampolgár, aki látja, hogy 
valamifélefajta rongálás történik, vagy szabálysértés, vagy bűncselekmény történik, ha 
mást nem is, annyit megtehet, hogy szól a rendőrségre, vagy, hogyha olyan jellegű az 
elkövetés, akkor ő maga szólítja fel a fiatalokat, hogy ezt ne tegyék. Hallja vissza, 
hogy elsétálnak gyerekek mellett, akik épp csatornát vernek be ököllel, és egyáltalán 
nem szólnak rájuk, vagy, mert nem érdekli őket, mert annyira belefásultak a 
hétköznapokba, vagy pedig nem mernek szólni, vagy nem akarnak problémát 
maguknak ebből. Úgy gondolja, hogy valóban el lehet mondani, hogy a polgárőrség 
olyan, amilyen, részben a gondjaik, bajaik az anyagi lehetőségeikből is származnak, 
mert egy polgárőr autó leműszakiztatásával, vagy a biztosításának a megfizetésével, 
telefonszámlák fizetésével vannak gondjaik. Tehát nagyon-nagyon kis forrásból 
gazdálkodnak, és ez nemcsak erre a polgárőr egyesületre érvényes. Néhány héttel 
ezelőtt találkoztak Kolozsi József úrral, ő az Országos Polgárőr Szövetség gazdasági 
alelnöke, ő maga mondta, hogy egyre szűkülő forrásból kell sajnos gazdálkodniuk.  
Amit személy szerint meg tud ígérni, hogy a tagtoborzó felhívást a városi lap hasábjain 
mindenféleképpen meg fogják jelentetni. Aztán majd meglátjuk, hogy milyen 
eredményt hoz. Köszöni a szót. 

Stayer László polgármester 

Köszöni alpolgármester úr hozzászólását. Úgy gondolja, hogy mai közbiztonsági 
körülmények között, nem igazán lehet azt számon kérni valakin, hogy miért nem teszi 
szóvá azt, hogy - gondolja - nem éppen józan fiatalok csatornákat rongálnak. Nem 
vagyunk egyformák, nyilván vagyunk egy páran, aki úgy gondoljuk, hogy szóvá 
tesszük, de vannak olyan polgártársaink, akik joggal nem mernek szólni ilyenért, mert 
azért látjuk a híradásokból, hogy ettől kisebb konfliktus miatt is képesek ezek a vandál 
emberek fizikai erőszakot alkalmazni a nekik nem tetsző nyilatkozatért. Sajnos nehéz 
ügy ez. Véleménye szerint szégyen gyalázat, hogy nógrádmegyeri polgárőrök jönnek 
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hétvégén önként, és hivatástudatból fakadóan Szécsénybe, ellenőrizni ezt a területet. 
Egy hatezres városban pedig nem tudunk felmutatni egy ilyet, elég szomorú, hogy így 
állunk.  
A közterület-felügyelő alkalmazására, ami úgy merült fel képviselő úr hozzászólásban, 
mint költségvetési kérdés, arra majd a költségvetés tárgyalásánál vissza kell, hogy 
térjünk.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett a napirendet bezárja. 
 
 
15.  Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 

Stayer László polgármester 

Alpolgármester asszony jelezte az ülés elején, hogy zárt tanácskozáson szeretne 
előterjeszteni egy támogatási kérelmet. Kéri, aki a zárt ülés elrendelésével egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
21/2012.(I.24.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete lakásügyek és 
személyi ügy megtárgyalására, mivel nem áll rendelkezésre az 
érintettek nyilatkozata a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, az Ötv. 12. 
§ (4) bek. b) pontja és az SZMSZ 20. § (2) bekezdése alapján zárt 
ülést tart. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
A zárt ülésen 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta a képviselő-testület: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
22/2012.(I.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, Krenács 
Csabáné (Szécsény, Malom út 5.) kérelmére, 30.000 Ft összegű 
támogatást nyújt gyermeke Krenács Loretta részére a Barcelonában 
megrendezésre kerülő Junior és Felnőtt Kyokushin Karate Európa 
Bajnokságon való részvételhez. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatás 
kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó támogatási 
szerződést aláírja. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

Jelzi a képviselő-testületnek, hogy jogszabályi változás miatt időben előbbre kell hozni 
az önkormányzat 2012. évi költségvetésének megtárgyalását, ezért nem a munkaterv 
szerinti február 14-i ülésen kerül előterjesztésre, hanem február 9-ére fog ülést 
összehívni. A körjegyzőség április 30-ig szóló költségvetését Szécsény és Hugyag 
képviselő-testülete együttes ülésen tárgyalja majd. 
 
Megköszöni mindenki munkáját, és a napirendek megtárgyalása után az ülést bezárja 
(1620 órakor). 
 
 

k.m.f. 
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polgármester 

Bárányné Márton Melinda  
jegyző 

 


